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 Záznam z rokovania Komisie na ochranu verejného poriadku, životného 

prostredia a výstavby pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Košice-

Dargovských hrdinov zo dňa 05.03.2025 

 
 

Prítomní: - poslanci MiZ a členovia komisie:  Mgr. Marek Štefanisko (predseda) 

MUDr. Ján Sekáč, MBA 

Mgr. Ľubor Kalafus       

Ing. Matúš Novák, PhD. 

Roland Georgiev  

                                                                                         

 

- za MÚ: Ľubomír Senčák (OŽPVaPČ)  

                                       PhDr. Erik Stiborek (OŽPVaPČ) 

 

Program: 

 

1. Otvorenie  

2. Prevod detských ihrísk vo vlastníctve MČ Košice-Dargovských hrdinov do majetku 

mesta Košice – ústna informácia 

3. Diskusia 

4. Záver  

 

 

K bodu 1/  

 

Rokovanie komisie ochrany verejného poriadku, životného prostredia a výstavby (ďalej len 

„komisia“) otvoril predseda komisie, Mgr. Marek Štefanisko, ktorý privítal všetkých 

prítomných a oboznámil ich s programom rokovania. 

 

Ing. Dušana Sobodová, Tomáš Vasok a Daniel Magula sa rokovania komisie nezúčastnili.  

  

 

K bodu 2/ 

 

PhDr. Erik Stiborek – informoval prítomných plánovanom prevode troch detských ihrísk vo 

vlastníctve MČ Košice-Dargovských hrdinov do majetku mesta Košice. Tento prevod sa má 

uskutočniť na základe zmluvy o dielo  č. 32/2021 medzi MČ Košice-Dargovských hrdinov 

a Správou mestskej zelene v Košiciach. Zo zmluvy vyplýva, že po zrealizovaní 

rekonštrukčných prác zo strany MČ Košice-Dargovských hrdinov na detských ihriskách 

Buzulucká 18-20, Ovručská 12 a Kurská 6 odovzdá MČ tieto ihriská mestu Košice, ktoré 

ďalej zabezpečí ich následnú správu a údržbu prostredníctvom Správy mestskej zelene 

v Košiciach. O zámere prevodu, ako aj prevode samotnom bude rozhodovať MiZ MČ Košice-

Dargovských hrdinov na svojich nasledujúcich zasadnutiach. 

 

Komisia berie na vedomie informáciu o prevode detských ihrísk vo vlastníctve MČ Košice-

Dargovských hrdinov do majetku mesta Košice. 

 

Hlasovanie: za: 5   proti: 0    zdržal sa: 0 
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K bodu 3/ 

 

Mgr. Ľubor Kalafus – upozornil na premnoženie potkanov v okolí stojísk kontajnerov na 

úseku Krosnianskej ulice č. 81 – 87. 

 

MUDr. Ján Sekáč, MBA – navrhol nájsť spôsoby na zvýšenie informovanosti o obyvateľov 

v súvislosti s možnosťou využívania zberných dvorov spoločnosti KOSIT, 

         - požiadal o adresovanie požiadavky na opravu výtlkov na 

parkovisku pri Poliklinike Východ správcovi komunikácie, 

         - požiadal o oslovenie vlastníka pozemkov v okolí budovy 

Polikliniky Východ so žiadosťou o úpravu zanedbanej zelene a zabezpečenie deratizácie.

   

Ing. Matúš Novák, PhD. – upozornil na neodvezené vianočné stromčeky pri stojiskách 

kontajnerov na Bielocerkevskej ulici, 

    - upozornil aj na uvoľnené plechové obklady oporných múrov 

na Bielocerkevskej ulici. 

 

Mgr. Marek Štefanisko – opýtal sa, ktoré schodiská budú rekonštruované z rozpočtu MČ 

v roku 2025. 

 

Ľubomír Senčák – vytipovaných bolo šesť významne poškodených schodísk, ktorých 

spoločná oprava prevyšuje rozpočet na takúto rekonštrukciu schválený pre rok 2025. 

Rozhodnutie o prípadnom navýšení rozpočtu na opravu všetkých schodísk bude predmetom 

diskusie na najbližšom rokovaní MiZ. 

 

PhDr. Erik Stiborek – informoval o plánovanom inštalovaní roštov pre detské kočiare na 

vybrané schodiská, aktuálne sa čaká na stabilné zvýšenie teplôt, ktoré umožnia používanie 

zváracích mechanizmov v exteriéri, 

   - v rámci inštalácie roštov by malo dôjsť aj k oprave prekážajúcich 

obrubníkov na križovatke v úseku Bielocerkevská 5 – 9. 

 

Ing. Georgi Svetozarov – opýtal sa na možnosť povolenia parkovania na chodníkoch, resp. 

výstavby parkovacích miest v úseku Tokajíckej ulice 2 – 6. 

 

Komisia odporúča začať proces vedúci k zabezpečeniu parkovania vozidiel na vybraných 

úsekoch chodníkov na území MČ Košice-Dargovských hrdinov, ktoré nie sú využívané 

chodcami.  

 

Hlasovanie: za: 5   proti: 0    zdržal sa: 0 

 

Ľubomír Senčák – odporučil diskutovať o otázkach smerovaných na činnosť Mestskej polície 

Košice na najbližšom rokovaní MiZ MČ Košice-Dargovských hrdinov, kde sa zúčastní aj 

zástupca MSP. 

 

Ing. Matúš Novák, PhD. – požiadal o osadenie odpadkového koša vo vhodnej lokalite pri 

vstupe do objektu ZUŠ Krosnianska, zároveň aj o opravu a náter tamojšieho zábradlia 

a upratanie okolia aktivačnými pracovníkmi. 
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K bodu 4/ 

 

Na záver Mgr. Marek Štefanisko poďakoval zúčastneným za aktívnu účasť.  

 

 

 

 

 

Záznam zapísal:  PhDr. Erik Stiborek 

 

 

 

 

 

 

 

          

         Mgr. Marek Štefanisko, v.r. 

         predseda komisie 

 

 

 

 

Košice 06.03.2025 

 


